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Legenda roș-alb-albastră, Stelian Bordeianu, acum antrenor la Centrul de Copii și Juniori al
Oțelului, a vorbit la Lider Sportiv, de la Radio ProFM LiderFM, despre situația financiară a
clubului gălățean:

      

”Toți cei din clubul Oțelul au primit trei salarii. Este un lucru bun, vin Sărbătorile, toată lumea
avea nevoie de bani. Este un lucru îmbucurător că s-au șters datoriile de la ANAF, așteptăm ca
cineva să-și îndrepte atenția asupra noastră, iar Oțelul să aibă continuitate. Noi am avut o
discuție cu domnul Bojincă (n.r. administratorul judiciar al clubului), cu o lună în urmă, s-a ținut
de cuvânt și am primit trei salarii. Domnul Bojincă a prevăzut că se vor șterge datoriile, se caută
un investitor. La momentul ăsta totul se învârte în jurul banilor. Noi suntem încrezători, sperăm
ca acest club să meargă mai departe, asta este cel mai important”, a spus Stelian Bordeianu.
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